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Hâr President,

Sou wéi den Artikel 83 vun eisem Chambersreglement et virgesâit, bieden ech lech, 
dës parlamentaresch Fro un de Minister tir Biidung weiderzeieeden.

A menge parlamentaresche Froen n®617 an 1351 bat ech dem Educatiounsminister 
Froen iwwert d'Aféierung vun Tabletten am Schoulunterrecht gestallt. Aus den Àntwerte 
geet ervir, dass d'Aféiere vun neien Technologien ee laangjârege Prozess ass, deen a 
villen Aspekter, wéi z.B. dem Dateschutz an de Formatioune vum Léierpersonal, gutt 
begleet muss ginn. Sait 2017 sinn d'Tabletten eio schonns am Asaz, mee et goufe bis 
ewell nach keng Impaktanalyse verëffentlecht.

An deem Zesummenhang wéilt ech dem Minister dës Froe stellen:

1. Existéieren sàitens dem Bildungsministère oder aaneren staatlechen institutiounen 
Analysen/Etüden, déi den Impakt vun der Aféierung vun den Tabletten am 
Schoulunterrecht evaluéieren?
Falls jo, wat ass den Ëmfang vun dësen Etüden a wéi eng Aspekter ginn 
analyséiert?

2. Falls Analysen oder Etüden existéieren, am Gaang oder geplangt sinn, wéi eng 
Donnéeë komme fir d'Datenerhiewung vun dësen Etüden jeeweils a Fro? Gi fir 
d'Etüden och Donnéeë vun den iPads erhuewen an ausgewàert?

O Falls jo,
■ sinn d’Schüler, respektiv hier Elteren, iwwert dës Datenerhiewung 

informéiert an hunn se dëser zougestëmmt?
■ wéi vill iPads ginn analyséiert?
■ wéi eng Donnéeë vun den iPads si fir d'Etüd relevant?

Mat déiwem Respekt,

GOERGEN Marc 
Député
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